
Gemeente

oosenR
-(D

(D

.D
daal

CDA

Datum 13 oktober 2017

Ondenrverp Blrjft huisartsenpost Roosendaal open?

Betreft het een

raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Van Poppel

Schriftelijke vraag

Voriþ jaar heeft de CDA-fractie zich hard gemaakt om de Roosendaalse huisartsenpost ook
in de avond- en nachtelijke uren open te houden. Dit door middel van het opzetten van een
petitie, versturen van een breed gesteunde motie in de gemeenteraad en regio richting de
Stichting Huisartsenpost en de oprichting van Facebookpagina Houd Huisartsenpost
Roosendaal open. Uiteindelijk is dit gelukt.

Op 4 juli 2016 heeft de Stichting Huisartsenpost West-Brabant een persbericht naar buiten
gebracht met de gelukkige mededeling dat de HAP Roosendaal vooralsnog in de avond-
nachturen open zal blijven. Dit mede door de ontstane maatschappelijk onrust. Wel is er
begin 2017 een project gestart om tot een andere inrichting van de organisatie en werkwijze
te komen voor het werkgebied West-Brabant.

Stichting Huisartsenposten West-Brabant heeft dit jaar uitgebreid onderzoek gedaan naar de
herinrichting en toekomst van de vier posten in Etten-Leur, Roosendaal, Bergen op Zoom en
Breda. De stichting gaf aan dat er iets moest veranderen. Door de toenemende werkdruk bij
huisartsen dreigde het huidige systeem van huisartsenposten vast te lopen.

ln augustus kwam het college van burgemeester en wethouders van Etten-Leur naar
aanleiding van politieke vragen met het nieuws naar buiten dat de sluiting van de
huisartsenpost in Etten-Leur op dat moment niet aan de orde was. Dit naar aanleiding van
een gesprek met Peter Aben, directeur van de Stichting Huisartsenpost West-Brabant.
Het onderzoek zou in september zijn afgerond, aldus het college. Op basis van die
resultaten wordt een besluit genomen en een stappenplan opgesteld om het besluit uit te
voeren.

De stichting heeft beloofd de betrokken gemeenten op de hoogte te houden en de resultaten
van het onderzoek toe te lichten.

De CDA fractie wil graag de volgende vragen stellen

1. ls de gemeente inmiddels op de hoogte gebracht door de Stichting Huisartsenpost
West-Brabant van de uitkomsten medio september van het onderzoek?

2. Wij hebben vernomen dat de Stichting Huisartsenpost West-Brabant n.a.v. het
onderzoek herinrichting in september heeft besloten om de huisartsenpost in Etten-
Leur in 2019 te sluiten en deze onder te brengen bij de huisartsenpost in Breda.



Kan de wethouder bij de Stichting Huisartsenpost West-Brabant nagaan of wij dit
juist hebben vernomen?

3. lndien de huisartsenpost in Etten-Leur naar Breda gaat, welke consequenties heeft
dit dan voor de huisartsenpost in Roosendaal? Blijft de Roosendaalse huisartsenpost
de komende jaren open in de avond- en nachtelijke uren of blijft hier nog steeds
sprake van een mogelijke herinrichting en fusie met de HAP in Bergen op Zoom?

4. Blijf de wethouder van mening dat een volwaardige huisartsenpost voor de
Gemeente Roosendaal een basisvoorziening is die ook in de toekomst zal moeten
worden aangehouden?

5. Krijgen inwoners uit Etten-Leur, Zevenbergen, Achtmaal, Bosschenhoofd, Hoeven,
Oudenbosch, Rijsbergen, Rucphen, Schijf, Sprundel, Sint Willebrord, Zegge en
Zundert die aangewezen zijn op de post Etten-Leur ook de mogelijkheid om gebruik
te maken van de Roosendaalse Huisartsenpost of moeten zij per se naar Breda?

6. De toekomst van de Huisartsenpost Roosendaal hangt ook samen met de
samenvoeging van Bravis Roosendaal en Bergen op Zoom op een nieuwe, nog
nader te bepalen locatie. Zo is een koppeling met de afdeling Spoedeisende Hulp
een belangrijke toegevoegde waarde voor een huisartsenpost. Kan de wethouder
aangeven wat de actuele status hiervan is?

Wij zien uit naar de beantwoording,

Robert Breedveld

CDA-fractie

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Nee, Stichting Huisartsenpost West-Brabant heeft het onderzoek nog niet afgerond.
2. ls niet aan de orde, onderzoek is immers nog niet afgerond.
3. Zie beantwoording vraag 2.
4. Bij de beantwoording van eerdere vragen is al aangegeven dat een goed bereikbare

huisartsenhulp voor Roosendalers belangrijk is.
5. Zie beantwoording vraag 2
6. Het Bravis ziekenhuis heeft als initiatiefnemer de verantwoordelijkheid bij de

ontwikkelingen van de samenvoeging Roosendaalen Bergen op Zoom. Wij
vertrouwen erop dat dit zorgvuldig zal gebeuren. Voor zo ver bij ons bekend heeft
Bravis nog geen keuze gemaakt voor een nieuwe locatie.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Corné van Poppel

Wethouder jeugd, Volksgezondheid, Welzijn, Zorg en Decentralisaties (coördinerend)
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